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فیض  الهی با وحدت عطا می گردد
 نه با تفرقه

امــام  علــی)ع(: »... مبــادا در دین دورویــی ورزید، که 

همبستگی و وحدت در راه حق - گرچه کراهت داشته باشید 

- از پراکندگی در راه باطل - گرچه مورد علاقه شما باشد - بهتر 

اســت. زیرا خداوند سبحان نه به گذشتگان و نه به آیندگان، 

چیزی را با تفرقه عطا نفرموده است.«
نهج البلاغه - خطبه ۱7۶

خبرها و گزارش های فراوان از دانشگاه 
آزاد نشــان از آن دارد کــه مدیریت این 
دانشگاه سرمایه های مربوط به دانشجویان را 
مصروف هزینه ها و سرمایه گذاری های نابجا 
کرده و ریخت و پاش های صورت گرفته در 
دانشگاه آزاد تغییر در این مرکز دانشگاهی 

را ضروری ساخته است.
به گزارش تســنیم، ســید مهــدی رضایت 
رئیس واحد علوم دارویی دانشگاه آزاد اخیراً طرحی 
به حمید میرزاده رئیس دانشگاه آزاد پیشنهاد کرده 
مبنی بر اینکه با همکاری یکدیگر و در پوشــش 

شرکت دانش بنیان اقدام به تولید دارو کنند!
اعتبــار این طرح 215 میلیــارد تومان اعلام 
شــده و رئیس دانشگاه آزاد در اقدامی غیرقانونی 
به روســای واحدهای دانشگاه آزاد اعلام می کند 
که بخشی از مبلغ این طرح را با منابع واحدهای 

دانشگاهی خود تامین کنند.
همچنین به گزارش خبرنامه دانشجویان ایران 
اخیراً مسئولان دانشــگاه آزاد اقدام به برگزاری 
یک مناقصه صوری )ترک تشریفات قانونی( برای 
هتل فرهیختگان که متعلق به این دانشگاه است، 

کرده اند.
هدف از این مناقصه اجاره هتل برای اســکان 
خدمه پــروازی شــرکت های هواپیمایی عنوان 
شده است.این اقدامات با تصمیم حمید میرزاده 
رئیس دانشگاه آزاد و معاون عمرانی این دانشگاه 
یعنی محسن هاشمی پیگیری و انجام شده است.

گفته شده که مســئولان دانشگاه آزاد برای 
اینکه اقدامات خلاف قانون آنها پوشــیده بماند، 
به جای طرح این موضوع در کمیسیون معاملات 
دانشگاه آزاد، آن را در هیئت رئیسه دانشگاه مطرح 

و تصویب کرده اند.
بدنه دانشگاه آزاد منتظر تغییرات 

اساسی هستند
حسینعلی حاجی دلیگانی نماینده شاهین شهر 

نیز با اشــاره به تغییر و تحولات در دانشگاه آزاد 
گفت : سرمایه های دانشگاه آزاد در مقابله با نظام 
هزینه و از دانشگاه آزاد سوء استفاده شده است.

وی بــا بیان اینکه در برهه ای دانشــگاه آزاد 
پایگاهی برای مکیدن خون دانشــجویان شــده 
بود، گفت: این سوء اســتفاده ها برای اســراف و 
اســتفاده های غیرصحیح برای مقاصد سیاســی 

بوده است.
نماینده شاهین شهر اظهار داشت: آقای ولایتی 
باید در مقابل این سوء استفاده ها اقدامات لازم را 

انجام دهد.
قاسم جعفری عضو کمیسیون آموزش مجلس 
نهم نیز گفت: در این دانشــگاه بالای 500 هزار 
میلیارد سرمایه وجود دارد و اگر مدیریت درست 
نشود و اشراف نداشته باشند ممکن است تخلفاتی 
رخ دهد. بدنه دانشگاه آزاد و بسیاری از کارکنان 
و اساتید آن منتظر یک تغییر اساسی در دانشگاه 

هستند.
نادر قاضی پور نماینده ارومیه نیز در گفت و گو 
با فارس اظهار داشــت : تحصیــل در دوره های 
تحصیلات تکمیلی دانشگاه  آزاد هزینه بسیار بالایی 
دارد و بیشتر دانشــجویان نیز از خانواده های در 
سطح مالی پایین تر هستند چراکه آقازاده ها برای 
تحصیل به خارج از کشور مانند انگلیس و کانادا 
می روند بنابراین از علی اکبر ولایتی رئیس هیئت 
موســس دانشــگاه آزاد می خواهیم هزینه های 

دانشگاه آزاد کاهش یابد.
قاضی پــور با بیان اینکه انضباط مالی باید در 
راســتای اقتصاد مقاومتی در دانشگاه آزاد حاکم 
باشد، اظهار داشــت: هرگونه مناقصه بدون آنکه 
به اطلاع مردم رســانده شــود، غیرقانونی است. 
گاهی مشــاهده می شــود عده ای یک مناقصه 
را در یــک روزنامه کوچک آگهــی کرده و بعد 
 خودشان همه آن روزنامه را می خرند تا به اطلاع

 مردم نرسد.

کارشناسان و شخصیت های سیاسی مطرح کردند

دانشگاه آزاد 
در انتظار تغییرات اساسی 

طی مراسمی ســازمان صنایع هوا فضای وزارت 
دفاع موشک جدید کروز ضد کشتی با نام »نصیر« 
را که در حجم انبوه تولید شــده به سپاه پاسداران 

تحویل داد.
به گزارش ســپاه نیوز؛ با حضور سردار حسین دهقان 
وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح و دریادار پاسدار علی 
فدوی فرمانده نیروی دریایی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
انبوه موشک جدید کروز ضد کشتی نصیر طی مراسمی در 
سازمان صنایع هوافضای وزارت دفاع به نیروی دریایی سپاه 

تحویل داده شد. 
ســردار دهقان در این مراسم با اشاره به راهبرد وزارت 
دفاع در تقویت روز افزون توان موشــکی نیروهای مســلح 
گفت: موشــک کروز سطح به سطح نصیر با قابلیت شلیک 
از ســاحل و دریا علیه اهداف دریایی از جمله کشتی های 

جنگی و اسکله ها به کار گرفته می شود.
وزیر دفاع آماده سازی و  واکنش سریع، ارتفاع پروازی 
پایین، دقت بالای ناوبری و اصابت به هدف، قدرت تخریب 

زیاد، قابلیت ضد جمینگ بالا به واســطه رادار پیشرفته و 
شلیک از روی شــناورهای تندرو را از ویژگی های موشک 

جدید نصیر برشمرد. 
ســردار دهقان تصریح کرد: این دستاورد ارزشمند که 
ناشــی از رویکرد تحقیق، نوآوری، توسعه و تولید بر مبنای 
نیاز نیروهای مسلح می باشد با بهره گیری از راه های میان بر 
که همواره مورد تاکید فرماندهی معظم کل قوا بوده، انجام 
گرفتــه و با تجهیز نیروهای دریایی ایران به این موشــک، 
گام موثری در راســتای افزایش توانمندی دفاعی و قدرت 

بازدارندگی کشور برداشته شده است.
ســردار دهقان با قدردانی از دست اندرکاران طراحی، 
ســاخت و تولید انبوه موشــک کروز دریایــی نصیر بویژه 
دانشمندان، متخصصان و کارکنان سازمان صنایع هوافضای 
وزارت دفاع گفت: این موشک و دیگر موشک های نیروهای 
مســلح صرفا برای دفاع از ایران اســلامی و فقط بر ســر 
متجاوزان فرود خواهد آمد و برای پاسداری از صلح، ثبات 

و امنیت منطقه بکار گرفته خواهد شد.

تحویل انبوه موشک جدید كروز ضد كشتی »نصیر« 
به نیروی دریایی سپاه

جانشین فرمانده کل سپاه اعزام پزشکان 
به مناطق محروم و تلاش برای کاهش درد و 
آلام مردم را یکی از پرافتخارترین صفحات 

تاریخ نیروی زمینی سپاه دانست.
به گزارش تســنیم، ســردار حسین سلامی، 
جانشــین فرمانده کل سپاه در پنجمین همایش 
فرماندهان بهداشت و سلامت سپاه اظهار داشت: 
پزشکان ما زمانی که پا به مناطق محروم می گذارند، 
بسیاری از مردمی را که دسترسی به درمان ندارند 

را نجات می دهند.
وی افزود: این انسان ها تلاش می کنند تا درد 
و آلام را از دوش مــردم بردارنــد و ایــن یکی از 
پرافتخارترین صفحات تاریخ نیروی زمینی سپاه 

است.
سردار سلامی تصریح کرد: فرمانده، مرکز ظهور 
فضائل در یک ســازمان است و ذهن او تجلی گاه 
اراده ای است که سازمان به او معتقد است. هرگونه 
یک فرمانده فکر می کند همانگونه هم عمل خواهد 
کرد و مســئولیت های یک فرمانده قابل واگذاری 

نیست.
وی بــا بیان اینکه ما علاوه بر توجه به آمادگی 

تجهیزات و رزم نفرات باید به همه شئون پاسداران 
توجه کنیم، اظهار داشــت: ما دشمنان بزرگی در 
مسیرمان داریم که با بسیاری از آنها درگیر شده ایم 
و با بســیاری هم درگیر هســتیم. برای شکستن 
اراده آنها و به ثمر نشستن اراده های خود، نیازمند 

ساختن قدرتی بزرگ هستیم که بیش از تکیه بر 
تجهیزات، بر اراده انسان ها استوار است.

سردار ســلامی خاطرنشان کرد: ما باید سعی 
کنیم تمامی ویژگی های یک مجاهد خستگی ناپذیر 
را در نیروهای خود داشته باشیم چه از نظر سلامت 

جسمانی و چه از نظر سلامت روانی.
جانشین فرمانده کل سپاه تصریح کرد: سلامت 
و بهداشــت مقوله ای است که حیات بشر را تحت 
تاثیر خود قرار می دهد ما باید از ابتلای پاسداران 
به انواع بیماری ها با تغذیه سالم پیشگیری کنیم 
و فرماندهان ما باید بر الگوی تغذیه ســالم تکیه 
کنند و در طراحی تجهیزات هم به این نکته باید 

توجه شود.
وی گفت: ســلامتی به خــودی خود حاصل 
نمی شــود به بدون ورزش نمی توان جسم سالمی 
داشــت. لذا فرماندهان باید برای یگان های خود 
برنامه ورزشی منظم داشته باشند، مگر می شود در 
میدان نبرد بدون آمادگی جسمانی با این انسان های 
وحشــی جنگید. ما باید از ســربازان آمریکایی و 
نیروهای تکفیری قوی تر باشــیم زیرا جسم قوی 

که عامل ایمان قوی باشد، شکست ناپذیر است.
سردار سلامی بیان داشت: فرماندهان باید به 
بهداشــت محیط، بهداشــت روان و ایجاد فضای 
آرامش در کار و تلاش توجه کنند و ســعی کنند 
در رزمایش ها کمترین آســیب به محیط زیست 

وارد شود.

سردار سلامی:

اعزام پزشکان به مناطق محروم یکی از پرافتخارترین صفحات تاریخ نیروی زمینی سپاه است

تئاتر بچه های مسجد
 از آرامگاه فرج الله سلحشور آغاز شد

جشــنواره تئاتر مردمی بچه های مســجد از روز گذشته با حضور جمعی از 
هنرمندان تئاتر کشور بر مزار مرحوم فرج الله سلحشور کار خود را آغاز کرد.

این مراســم، با بزرگداشــت کارگردان فقید ســریال های »یوسف پیامبر« 
و »مردان آنجلس« برگزار شــد و هنرمندان و برگزار کنندگان جشــنواره تئاتر 
بچه های مســجد، به پاس خدمات فرج الله سلحشور به فرهنگ و هنر دینی و با 
توجه به اینکه سلحشور نیز فعالیت هنری خود را از مسجد آغاز کرد، روز شنبه 
دوم اردیبهشــت بر آرامگاه این کارگردان در امامــزاده خاتون باغ فیض حضور 
یافتند.کوروش زارعی مدیر مرکز هنرهای نمایشی حوزه هنری در آیین افتتاح 
جشنواره تئاتر مردمی بچه های مســجد گفت: می خواهیم تئاتر خوراک روزانه 
مردم باشــد. اگر جامعه مردمی هر روز با تئاتر همراه باشــد، قطعاً نیاز و الزام 

حضور تئاتر در زندگی خود را درک خواهند کرد.
وی افــزود: ما اگر بتوانیم تئاتــر را در زندگی مردم نهادینه کنیم و جایگاه 
آن را استحکام بخشــیم، گامی مهم در راستای ضرورت فرهنگی هنری کشور 
برداشــته ایم . با این کار ما تربیت مخاطب کرده ایم. بعدها همین مردم مخاطب 

حرفه ای تئاتر خواهند شد و به اقتصاد هنر تئاتر کمک خواهند کرد. 
گفتنی اســت؛ این مراســم با نثار گل بر مزار مرحوم فرج الله سلحشــور و 
شهدای گمنام مدفون در آستان مقدس امامزادگان سید جعفر و حمیده خاتون 
)از نوادگان امام موسی بن جعفر( واقع در باغ فیض برگزار شد. هنرمندانی چون 
حمید حمزه زاده، حسینعلی شــوندی، محمود صابری، ســعید نجفیان، توحید 
معصومی، ایوب آقاخانی و نیز تعدادی از هنرمندان جوان تئاتر و گروه های تئاتر 

مسجدی در این مراسم حضور داشتند.
دوازدهمین جشــنواره سراســری تئاتــر مردمی بچه های مســجد تا پنج 

اردیبهشت  در مساجد و مدارس دخترانه منتخب شهر تهران برگزار می شود.
دولتی ها از »دیرین، دیرین« هم عصبانی شدند!

انیمیشن »دیرین، دیرین« هم دولتی ها را عصبانی کرد! 
این انیمیشــن بدون اشــاره به فرد یا گروه خاصی، صرفا به نقد رفتارهای 
غلط می پردازد، اما اتفاق قابل تأمل این اســت که دولتی ها، این انتقادات را به 
خودشــان گرفته اند. به طوری که کانال روزنامه ایران )ارگان مطبوعاتی دولت( 
جمعه شب گذشته با ابراز نارضایتی از انیمیشن های اخیر »دیرین، دیرین« تیتر 

زده: »دیرین دیرین ها به چه بهایی خریده شدند!«
 ســازندگان انیمیشــن »دیرین، دیرین« در واکنش به این تیتر، در کانال 

تلگرام خود نوشتند: 
»همان گونه که در ابتدای ســال وعده دادیم، امسال  مجموعه انیمیشن های 
دیرین دیرین با موضوع انتخابات را می سازیم. در این انیمیشن ها به صورت مطلق 
لـَـه یا عَلیه یک نامزد حرف نمی زنیم بلکه به نقد رفتار اشــتباه می پردازیم، فارغ 
از این که این رفتار از چه فردی ســر زده  باشد.در پایان  هر انیمیشن انتقادی نیز، 
نظرســنجی عمومی قرار دارد و میزان رضایت  بالای ۹0 درصد مخاطبان، نشانگر 
آن اســت که در بیان حرف دل مردم در قالب انیمیشن های دیرین دیرین، موفق 
بوده ایم. در پاســخ روزنامه ایران که حرف دل  مردم را برنتابیده است، می گوییم: 

دیرین دیرین فروشی نیست چون قبلا فروخته شده ... به مردم  ایران«.
بازهم مردم ایران نامحرم 
و خارجی ها محرم شدند!

علیرغــم تاکیــدات و توضیحات مکرر مدیران ســینمایی مبنــی بر الزام 
فیلم هایی که در جشــنواره های خارجی شــرکت می کنند بــه دریافت پروانه 
نمایش از ســازمان ســینمایی )از جمله جوابیه ای که روابط عمومی ســازمان 
ســینمایی به نقل از معاون نظارت و ارزشیابی این سازمان برای کیهان فرستاد 
و نمایش فیلم »لرِد« در جشنواره کن را بدون پروانه و مجوز نمایش غیرقانونی 
اعــلام نمود(، اما باز هم دو فیلم بدون پروانه نمایش که حتی از ســوی هیئت 
انتخاب ســی وپنجمین جشــنواره فیلم فجر کنار گذاشته شدند، در بخش بازار 
فیلم جشنواره جهانی فیلم فجر در معرض تماشا و خرید جشنواره ها و خریداران 

خارجی قرار می گیرند! 
دو فیلم »دلم می خواد« )ســاخته بهمن فرمان آرا که کپی دست چندمی از 
دو فیلم مبتذل خارجی به کارگردانی ماســایاکی سو و پیتر چلسام بود و »ملی 
و راه های نرفته اش« )ســاخته تهمینه میلانی که گویا یکی از آثار فمینیســتی 
بود که وزیر ارشاد در دیدار با آیات عظام با افتخار حذف آن از جشنواره فجر را 
اعلام کرد!( قرار است در چند سانس برای شرکت کنندگان و خریداران خارجی 
جشــنواره جهانی فیلم فجر در بازار این جشنواره به نمایش درآید. این درحالی 
اســت که معمولا فیلم هایی که قبلا نمایش داده و یا اکران عمومی شده اند، در 
بازارهای فیلم حضور پیدا می کنند اما گویا وضعیت دو فیلم یاد شــده، آنچنان 
نامطلوب بوده که مدیران جشنواره حتی نتوانسته اند آن را در یکی از بخش های 
اصلی مسابقه شرکت دهند!و همچنان این سوال باقی است که چرا باز هم مردم 
ایــران از نگاه برخی مدیران دولتی نامحرم ولی خارجی ها محرم هســتند؟ چرا 
فیلمی که نمایش آن به دلیل ابتذال یا نشــان دادن تصویری چرک و ســیاه از 
جامعه ایرانی، برای مردم ایران ممنوع می شــود، تماشایش برای جشنواره ها و 
تماشــاگران خارجی مباح است؟! این دسته از فیلم هایی که جامعه ایرانی را در 
شــرایطی نامطلوب و اسفناک به تصویر می کشــند قرار است چه نوع تصویری 
از این ســرزمین و مردمش در مقابل مخاطبان خارجی به نمایش بگذارند؟! آیا 
این فیلم ها از همان فقره آثاری هســتند که همواره ادعا شده بهترین سفیران 

فرهنگی انقلاب و نظام جمهوری اسلامی بوده اند؟!
مدیر تولید اشرف پهلوی؛

 استاد جشنواره جهانی فیلم فجر!
در اولین روز برگزاری کارگاه های آموزش فیلم جشــنواره جهانی فیلم فجر 
تحت عنوان »دارالفنون« ، بهمن فرمان آرا که در رژیم شاه، مدیر تولید »شرکت 
گســترش صنایع فیلم ایران« متعلق به اشــرف پهلوی و شوهر سومش مهدی 
بوشهری پور بود، به عنوان استاد مدعو، کارگاه آموزشی فیلمسازی و کارگردانی 

برگزار کرد! 
فرمان آرا که در دوران طاغوت به وسیله همان کارگزاری برای اشرف پهلوی 
)یکی از تبهکارترین  عناصر فاســد رژیم گذشته( و همچنین دربار شاه، جمعی 
از فیلمســازان به اصطلاح موج نو داخلی و برخی از ورشکســتگان خارجی را با 
پول ملت، برای ساخت فیلم های فرمایشی سازماندهی کرده بود، پس از پیروزی 
انقلاب اسلامی به خارج کشور گریخت و سپس در دوران به اصطلاح اصلاحات 
توســط مهاجرانی، وزیر ارشاد دولت اصلاحات و عنصر فراری و بی بی سی نشین 
امروز به ایران دعوت شد و علیرغم مخالفت و اعتراض بسیاری از سینماگران )به 
دلیل کارنامه ســیاه او(، فرش قرمز برایش پهن و جوایز رنگارنگ جشنواره فجر 
برای فیلم های ضعیف و ضد دینی اش به سویش سرازیر شد. فیلم های بعدی اش 
همچــون »یک بوس کوچولو« و »خاک آشــنا« آنچنان ضعیف بودند که حتی 
همان دولتی هایی که او را روی سرشــان گذاشته و به اصطلاح حلوا حلوا کرده 
بودند هم نتوانستند از وی دفاع کنند.حالا این کارگزار سابق اشرف و به اصطلاح 
فیلمساز امروز  که بیش از هر موضوعی، ضعف کارگردانی در آثارش بارز است، 
در جشــنواره جهانی فیلم فجر، کارگاه کارگردانی برگزار کرده است! کارگاهی 
که کارآموزانش با پول بیت المال از کشــورهای دیگر به ایران آورده شــده اند و 
هزینه هتل و 3 وعده غذا و گشت و گذارشان از همین پول پرداخت شده تا مثلا 
با فرهنگ ســینمای انقلاب اسلامی آشنا شــوند. فرهنگی که قرار است توسط 
یک عنصر طاغوتی و فراری از انقلاب اســلامی آموزش داده شود! حال تو خود 

حدیث مفصل بخوان از این مجمل!
روش  جدید »صدای آمریکا«

 برای افزایش طرفداران آمریکا در ایران
ســایت رسمی شبکه تلویزیونی وابســته به دولت آمریکا، به طور علنی به 

تبلیغ مواد مخدر رو آورد!
به گزارش خبرنگار کیهان، ســایت فارســی زبان صدای آمریکا، دو گزارش 
تبلیغاتــی برای یکی از مواد مخدر خطرناک منتشــر کرد. نکته قابل تامل این 
اســت که ماده مخدر تبلیغ شده در صدای آمریکا، دارای عوارضی چون ضعف 
قوای عقلانی و گیجی اســت و احتمالا این رسانه قصد دارد با گسترش مصرف 
ایــن ماده مخدر در ایران، طرفداران رابطه با آمریکا را افزایش دهد!البته ترویج 
ســبک زندگی غیراخلاقی، یکی از محورهای اصلی رسانه های فارسی زبان ضد 
ایرانی است. شبکه تلویزیونی صدای آمریکا و سایت فارسی متعلق به این رسانه 
نیــز به طور مدام به تبلیغ و ترویج این نوع ســبک زندگی می پردازد. اما تبلیغ 

مواد مخدر در این رسانه ها، امر نامتعارفی بود که آن هم اضافه شد!

اول رئیس جمهور در نشست خبری  معاون 
مشــترک با نخست وزیر گرجســتان گفت: 
مطمئنا سفر نخست وزیر گرجستان به تهران 
نقطه عطفی در روابط  همراه هیئتی عالیرتبه، 

تهران - تفلیس خواهد بود.
به گزارش ایسنا، گئورگی کویریکاشویلی، نخست 
وزیر گرجســتان صبح دیروز به منظور تقویت بیشتر 
همکاری های ایران و گرجستان وارد تهران شد و طی 
مراسمی رسمی در مجموعه سعد آباد از سوی اسحاق 
جهانگیری معاون اول رئیس جمهور مورد اســتقبال 

قرار گرفت.

اسحاق جهانگیری معاون اول رئیس جمهور پس از 
دیدار با گئورگی کویریکاشویلی در مجموعه سعد آباد 
در نشست خبری با بیان اینکه ایران و گرجستان هر 
دو در یــک حوزه فرهنــگ و تمدن قرار دارند، اظهار 
داشت: اشــتراکات میان دو ملت بســیار زیاد است 
و این اشــتراکات بستر مناســبی برای همکاری های 
اقتصادی، سیاســی و فرهنگی به وجود آورده است. 
همچنین اشــتراکات دو کشور در بسیاری از مسائل 
بین المللی منجر به اتخاذ مواضعی مشــترک بین دو 

کشور شده است.
وی با اشاره به جزئیات دیدار خود با نخست وزیر 

گرجستان، گفت: در دیدار امروز گفت وگوهای خوبی در 
زمینه های اقتصادی، سیاسی و فرهنگی صورت گرفت.

معاون اول رئیس جمهور خاطر نشان کرد: مهمترین 
موضوع مطرح شــده در زمینه اقتصادی بحث اتصال 
کریدور شــمال - جنوب و اتصال دریای شــمال به 

خلیج فارس بود که مورد بحث قرار گرفت.
جهانگیری بیان داشــت: ایجــاد کریدور انرژی و 
اتصال شبکه های برق ایران، ارمنستان و گرجستان به 
یکدیگر برای تبادل برق در فصل سرما از جمله موارد 

دیگر مطرح شده در جلسه امروز بود.
وی با بیان اینکه در زمینه های گردشگری، صنعت، 

کشاورزی و مسائل علمی میان دوکشور مباحث خوبی 
مطرح شد، افزود: در پایان جلسه امروز پنج سند مهم 
همکاری و یک بیانیه میان مقامات دوکشــور به امضا 

رسید.
جهانگیری با تاکید بر لزوم ارتقا سطح روابط میان 
دو کشــور، گفت: مهم این اســت که گفت وگوهای 
میان دو دولت و مقامات آنها شــاهد توسعه روابط 
در همه ابعاد بدون هیچ محدودیتی باشیم. مطمئنا 
سفر نخست وزیر گرجستان به تهران همراه هیئتی 
عالیرتبه از این کشــور نقطه عطفی در روابط تهران 

- تفلیس خواهد بود.

جهانگیری:

سفر نخست وزیرگرجستان نقطه عطفی در توسعه روابط ۲ کشور است

در حالــی که رئیس جمهــور و برخی 
مسئولین دولتی پس از انتشار خبر تصویب 
پخش غیرمستقیم و ضبط شده مناظره های 
انتخاباتی به دنبال مخالف نشان دادن خود با 
این مصوبه بودند وزیر کشور ضمن حمایت از 
این مصوبه که مورد اعتراض شدید نامزدها و 
شخصیت های سیاسی و ...قرار گرفته است 
اعلام کرد 4 نفر از پنج عضو کمیســیون 
تبلیغات ریاست جمهوری به پخش غیر زنده 

رای مثبت داده اند!
بعد از ظهر روز پنجشنبه خبرگزاری ها اعلام 
کردند » کمیســیون بررســی تبلیغات انتخابات 
ریاست جمهوری در جلســه ای به ریاست وزیر 
کشور با پیشنهاد صدا و سیما مبنی بر زنده بودن 
مناظرات انتخاباتی ریاســت جمهوری مخالفت 

کرده است.«
به گفته ســخنگوی وزارت کشور در دومین 
جلسه کمیســیون بررســی تبلیغات انتخابات 
ریاست جمهوری مقرر شد مناظره های انتخاباتی 
نامزدهــا به صورت ضبط شــده و گفت وگوهای 

تلویزیونی به صورت زنده پخش شود.
به دنبال این مصوبه که مناظره های انتخاباتی 
به صورت غیر زنده و ضبط شــده پخش می شود 

نامزدهــای انتخابات دوازدهمین دوره ریاســت 
جمهــوری در گفت و گو با خبرگزاری ها مخالفت 

خود را با این شیوه اعلام کردند.
رئیس جمهور نیز در سفر به استان فارس در 
جمع جوانان و نخبگان این استان مخالفت خود 

را با پخش ضبط شده مناظره ها اعلام کرد.
به دنبــال اعتراضات صــورت گرفته وزارت 
کشور در اطلاعیه ای رسانه های منتقد را تهدید 
به برخورد و اعلام کرد » دامن زدن به مخالفت ها 
با تصمیمات مراجع قانونی و سوء استفاده سیاسی 
جناحی از آن از سوی عوامل رسانه های برخوردار 
از منابع و بودجه های عمومی همچون خبرگزاری 
تســنیم، در حکم ایجاد اخلال در تأمین نظم و 
امنیت انتخابات اســت و استمرار آن، مطلقاً غیر 
قابــل قبول و در صورت تکرار، با برخورد قانونی 

مواجه خواهد شد.
حمایت وزیر کشور

 از پخش ضبط شده مناظره ها 
اما دیروز وزیر کشور ضمن حمایت از پخش 
ضبــط شــده مناظره ها اعلام کرد »در جلســه 
کمیسیون انتخابات استدلال این بود که ممکن 
اســت هر فردی حرفی را بزند که قابل مدیریت 
نباشــد و امنیت عمومی را دچار مشکل کند در 

سال 88 نیز این نوع برنامه هزینه های داخلی و 
بین المللی را برای کشور به وجود آورد.«

عبدالرضا رحمانی فضلی روز شنبه در حاشیه 
بیســت و دومین همایش فرماندهان و روسای 
پلیس نیروی انتظامی در جمع خبرنگاران اظهار 
داشت: در مناظرات ضبط شده چه چیزی قابل 
طرح نیســت که برخی ها بــه دنبال بیان آن در 
مناظرات زنده هســتند به جز تهمت و اتهاماتی 
که زده می شود مابقی اظهارات قابل پخش بوده و 
نمایندگان کاندیدا بر روند ضبط نظارت می کنند.

وزیر کشــور خاطرنشــان کرد: ما هم قبول 
داریم که مناظرات زنده جذاب است اما در جلسه 
کمیسیون انتخابات استدلال این بود که ممکن 
اســت هر فردی حرفی را بزند که قابل مدیریت 
نباشــد و امنیت عمومی را دچار مشکل کند در 
سال 88 نیز این نوع برنامه هزینه های داخلی و 

بین المللی را برای کشور به وجود آورد.
وزیر کشــور تاکیدکرد: در جلسه کمیسیون 
تبلیغات ریاست جمهوری دلایل مختلف مطرح 
و 4 نفر از 5 عضو نظرشــان پخش مناظره ها به 
صورت غیر زنده بود البته در آن جلسه مقرر شد 
نمایندگان نامزدها در زمان ضبط حضور داشته 

باشند و بر امر ضبط و پخش نظارت کنند.

وی با انتقاد از افرادی که این موضوع را سیاسی 
کرده و مدعی شدند این کار از سوی وزارت کشور 
صورت گرفته است تاکید کرد: پخش مناظرات 
به صورت غیر زنــده نظر رئیس جمهور و وزارت 
کشــور نیســت من هیچ وقت در عمرم در این 
رابطه مشــورتی با رئیس جمهور نداشته ام حتی 
رئیس جمهوری در سفرشیراز با من تماس گرفته 
و موضوع را جویا شد که اعلام کردم که پس از یک 
بحث اقناعی در کمیسیون به این نتیجه رسیدیم.

رحمانی فضلی با بیــان اینکه انتخابات باید 
در امنیت برگزار شــود تاکید کرد: اگر در جلسه 
شنبه )دیروز( بار دیگر نظر اعضا پخش غیر زنده 
مناظرات بود باید به آن اعتماد کنیم ضمن اینکه 
باید بگویم دیروز جلســه کمیسیون نظارت در 
صدا و سیما برگزارشــد و این موضوع ربطی به 
کمیسیون انتخابات و پخش زنده مناظرات ندارد.
قرعه کشی پخش برنامه های تبلیغاتی

 6 نامزد ریاست جمهوری
خبر دیگر این که مراسم قرعه کشی جدول 
پخش برنامه های تبلیغات قانونی 6 نامزد ریاست 

جمهوری امشب در صداوسیما برگزار می شود.
به گزارش فارس این مراســم از شبکه خبر 

پخش زنده می شود.

نماینده دولت با پخش زنده مناظره ها 
مخالف است

رئیسی:
تولید و اشتغال

 مهم ترین محور برنامه اقتصادی بنده است
کاندیدای دوازدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری 
دربــاره مهم ترین محورهای اقتصادی برنامه خود گفت: 
برای رفع بیکاری و برای اینکه چرخ های تولید به حرکت 
دربیاید، محوریت تولید و اشتغال در برنامه ما ان شاالله 

مورد تأکید است.
حجت الاسلام والمســلمین ســید ابراهیم رئیسی کاندیدای 
دوازدهمیــن دوره انتخابات ریاســت جمهوری در گفت و گو با 
خبرگزاری فارس، با اشاره به فرمایش اخیر مقام معظم رهبری 
مبنی بر اینکه دشمن می خواهد از ناحیه اقتصادی به کشورمان 
ضربــه بزند، درباره مهم ترین محورهــای اقتصادی برنامه خود 
اظهار داشت: برای رفع بیکاری و برای اینکه چرخ های تولید به 
حرکت دربیاید، محوریت تولید و اشتغال در برنامه ما ان شاءالله 

مورد تأکید است.
حجت الاسلام والمسلمین رئیسی تأکید کرد: اگر بحث تولید 
و اشــتغال خوب دنبال شود بدون تردید هم به امر مقام معظم 
رهبری عمل شــده و هم خواست عموم مردم عزیزمان محقق 

شده است.

اولویت های جدید حج تمتع 
اعلام شد

سازمان حج و زیارت با صدور اطلاعیه ای ازدارندگان 
اسناد ودیعه تا31 شهریور 85 دعوت به عمل آورد.

به گزارش فارس سازمان حج و زیارت اعلام کرد: دارندگان 
اســناد ودیعه گذاری حج تا پایان شهریور ماه سال 1385 از روز 
دوشنبه 4 اردیبهشت ماه می توانند جهت ثبت نام اولیه تشرف 

به حج امسال، به بانک ها مراجعه کنند.
در متن اطلاعیه ســازمان حج و زیارت آمده است: به اطلاع 
ودیعه گذاران تشرف به حج تمتع می رساند: از آنجا که با تلاش 
مسئولین اسکان سازمان، خوشبختانه ظرفیت مسکن بیشتری 
متناسب با شأن حجاج جمهوری اسلامی ایران فراهم آمده است، 
لذا کلیه عزیزانی که سند ودیعه گذاری آنان تا تاریخ 31 شهریور 
1385 می باشــد، می توانند از صبح روز دوشــنبه مورخ چهارم 
اردیبهشــت ماه با مراجعه به شعب بانک ملی در سراسر کشور 
نسبت به ثبت نام اولیه برای تشرف به حج تمتع در سال جاری 
اقدام کنند. بدیهی اســت اولویت ثبت نام در کاروان ها و تشرف 
به حج تمتع با کســانی خواهد بود که نسبت به ثبت نام اولیه 
در شــعب بانک ملی اقدام کرده باشند. ضمناً به محض تکمیل 

ظرفیت، فرآیند ثبت نام متوقف می شود.
فرمانده هوانیروز سپاه:

بالگرد های شاهد ۲۸۵ و ۲7۸ 
برای تولید انبوه تحویل هوانیروز سپاه شدند

فرمانده هوانیروز سپاه از تحویل بالگردهای شاهد ۲85 
و شاهد ۲۷8 به هسا)هوانیروز سپاه( برای تولید انبوه این 

بالگردها خبر داد.
ســردار محمد رحمانی قهرودی، فرمانده هوانیروز سپاه در 
گفت گو با تسنیم با بیان اینکه مجموعه  »شاهد«، وظیفه تحقیقات 
را دارد، افزود: هم بالگرد شــاهد 285 و هم بالگرد شاهد 278 

تحقیقات شان تمام شده و برای ساخت به هسا واگذار شده اند.
وی خاطرنشــان کرد: درصدد هســتیم که پایگاه هایی که 
به خصوص در مناطق مــرزی وجود دارد به صورت پایگاه های 

مستقل فعال شوند.
ســردار رحمانی با اشاره به اینکه موضوعاتی مثل کمک به 
مردم، یکی از راهبردهای سپاه است، ادامه داد: در مباحثی مانند 
بلایای طبیعی در حقیقت به عناصر زمینی سپاه کمک می کنیم. 
اگر قرار باشد تجهیزات یا امکاناتی انتقال داده شود و یا به نجات 
مردم کمک کنیم، با کمک نیروی زمینی و اطلاعاتی که از آنها 
دریافــت می کنیم برای انتقال تجهیزات و یا نجات مردم کمک 
خواهیم کرد. این کار از سنوات گذشته هم که این مجموعه در 

هوافضا بوده، انجام می شده است.
فرمانده هوانیروز سپاه ابراز داشت: یک برنامه گسترده ای که 
الحمدالله در دستور کار سپاه قرار گرفته، این است که قصد داریم 
با همکاری معاونت بهداری نیروی زمینی بتوانیم یک مجموعه 
اورژانس هوایی را راه اندازی کنیم، به خصوص برای اســتفاده در 
مناطق محروم و این موضوع در دستور کار سال ۹6 است، البته 

تمام هزینه های درمان با بهداری نیروی زمینی است.
وی با بیان اینکه در بعُد راکت و موشک کارهای بسیار خوبی 
انجام شده است، گفت: 2-3 نوع موشک و راکت هدایت شونده با 
چند هدف مشــخص انتخاب  شده و موشک هایی با هدایت های 
مختلف از جمله هدایت لیزری، راداری و حرارتی انتخاب شده که 
امیدواریم به نتیجه برسد.سردار رحمانی با اشاره به اینکه همکاری 
بسیار خوبی بین ما و ارتش بخصوص در قرارگاه ها برای اجرای 
همزمان مأموریت ها وجود دارد، بیان داشت: مثلا می بینید که در 
یک روز همزمان دو بالگرد به پرواز درمی آید که یکی از ارتش و 
دیگری از سپاه است. یک هماهنگی نزدیک و جو بسیار صمیمی 

و دوستانه بین دو مجموعه وجود دارد.
فرمانده هوانیروز سپاه افزود: بالاخره ما همه تجهیزات را در 
منطقه نداریم مثلا اگر ما در اهواز فعالیت می کنیم این طور نیست 
که همیشــه همه امکانات و تجهیزات را داشته باشیم، گاهی از 
ارتش درخواست می کنیم و آنها هم اجابت می کنند. در زاهدان 
هم همین طور اســت. گاهی ما وسایلی را نیاز داریم که آنها در 
اختیار ما می گذارند و گاهی هم آنها وســایلی را نیاز دارند که 
ما در اختیار آنها می گذاریم. در این زمینه هم همکاری بســیار 

نزدیک و خوبی وجود دارد.
وی از آغاز کار روی بالگردهای بی سرنشین در نیروی زمینی 
ســپاه خبرداد و گفت: تا آنجایی که بنده اطلاع دارم در بخش 
فرماندهی پهپاد نیروی زمینی روی بالگردهای بی سرنشین در 

حال کار هستند و تجهیزاتی هم خریداری کرده اند.


